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Protokół Nr XX/ 09 

z XX zwyczajnej Sesji Rady Gminy Krośnice 

odbytej w dniu 18 lutego 2009 r.  

                               

 
ad 1 

 XX zwyczajna sesja rozpoczęła się w sali obrad Urzędu Gminy w Krośnicach o 

godzinie 13
00 a zakończyła o godzinie 15

50
 . 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik, który powitał 

zebranych radnych, Wójta Gminy Mirosława Drobinę, Zastępcę Wójta Witolda Sitarskiego, 

Sekretarza Gminy Dariusza Stasiaka, Skarbnika Gminy Marzenę Lis-Długosz,  sołtysów wsi, 

przewodniczących rad sołeckich, kierowników zakładów pracy, przedstawicieli prasy 

lokalnej oraz wszystkich obecnych na sali (lista obecności zał. nr 1 a, b, c ). 

 Z kolei Przewodniczący Rady oświadczył, iż zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu 

uczestniczy 15 radnych co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik  przedstawił następujący porządek 

obrad: 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum, odczytanie porządku obrad 

2. Ślubowanie radnego 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji                    

4. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej 

5. Wnioski i interpelacje radnych 

6. Podjęcie uchwał 

a/  w sprawie zmian budżetu gminy na 2009 rok, 

b/  w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2009-2013, 

c/  w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 

     nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla 

     stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, 

d/  w sprawie regulaminu przyznawania dodatków i innych składników 

     wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu 

     prowadzonych przez Gminę Krośnice, 

e/  w sprawie stwierdzenia nabycia prawa do dodatkowego wynagrodzenia rocznego 

     za 2008 rok przez Wójta Gminy Krośnice, 

f/  w sprawie zatwierdzenia  planu odnowy miejscowości na lata 2009-2015 wsi 

    Bukowice, 

g/ w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

    Problemów Alkoholowych w Gminie Krośnice w roku 2009, 

h/ w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji na 2009 rok, 

i/  w sprawie zmiany uchwały Nr II/4/06 z dnia 1 grudnia 2006 r. w sprawie ustalenia 

    składu osobowego stałych Komisji Rady Gminy Krośnice. 

j/  w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

    nieruchomości za usługi w zakresie usuwania i unieszkodliwiania odpadów 

    komunalnych oraz opróżnianie zbiorników bezodpływowych na terenie Gminy 

    Krośnice. 

7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje 

8. Sprawy różne 

9. Zakończenie sesji 
 



 

 

 

 - 2 

- 

Rada Gminy  Krośnice przyjęła porządek obrad  jednogłośnie. 

 

ad 2 

 

W dniu 1 lutego br. w wyborach uzupełniających do Rady Gminy Krośnice w okręgu Nr 7 

został wybrany radnym Pan Roman Paździor.  

Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik odczytał rotę ślubowania a radny 

Roman Paździor złożył ślubowanie słowami : „ślubuję”  „tak mi dopomóż Bóg”. 

 

ad 3 

 

Rada Gminy przyjęła protokół z poprzedniej XIX Sesji Rady Gminy jednogłośnie. 

 

ad 4 

 

Informację  Wójta Gminy Krośnice z działalności międzysesyjnej odczytał Wójt Gminy   

Mirosław Drobina - które stanowi  załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Do przedstawionej informacji nie wniesiono  pytań i uwag. 

 

 ad 5 
 

Radni nie złożyli  wniosków  i interpelacji. 

 

ad 6 

 

Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik poinformował, że wszyscy radni 

otrzymali  projekty uchwał sesyjnych,  które były omawiane i dyskutowane na  posiedzeniach 

poszczególnych komisji  oraz na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji Rady w dniu 

9 lutego 2009 r. oraz na posiedzeniu Komisji Oświaty w dniu 17 lutego 2009 r.  

  

Następnie poddawał projekty uchwał pod głosowanie i stwierdzał podjęcie uchwał. 

 

1.  Rada Gminy Krośnice w obecności  15 radnych – w głosowaniu jawnym – jednogłośnie 

     podjęła uchwałę Nr XX /153 / 09 w sprawie zmian budżetu gminy na 

     rok 2009, która stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

2.  Rada Gminy Krośnice w obecności  15 radnych – w głosowaniu jawnym – jednogłośnie - 

     podjęła uchwałę Nr XX / 154 / 09 w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 

     Gminy Krośnice na lata 2009-2013, która stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

     protokołu.  

 3. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych – w głosowaniu jawnym – jednogłośnie - 

     podjęła uchwałę Nr XX /155 / 09  w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

     wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy 

     obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze 

     godzin,  która stanowi załącznik nr  5  do niniejszego protokołu.   

    

  4. Rada Gminy Krośnice w obecności  15 radnych – w głosowaniu jawnym - jednogłośnie 

      podjęła uchwałę Nr XX/156 /09 w sprawie regulaminu przyznawania dodatków i 

      innych składników wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

      przedszkolu prowadzonych przez Gminę Krośnice, która stanowi załącznik nr  6  do 

      niniejszego protokołu.  
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  5.  Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych – w głosowaniu jawnym –  jednogłośnie                                                      

 podjęła uchwałę Nr XX/ 157 / 09  w sprawie stwierdzenia nabycia prawa do 

dodatkowego wynagrodzenia rocznego za rok 2008 przez Wójta Gminy Krośnice,                                            

która stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.    
 

 6. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych – w głosowaniu jawnym – jednogłośnie 

 podjęła uchwałę Nr XX / 158 / 09  w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości na lata 2009-2015 wsi Bukowice, która stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

  7. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych – w głosowaniu jawnym – jednogłośnie 

 podjęła uchwałę Nr XX / 159 / 09  w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krośnice w roku 

2009, która stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

  8. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych – w głosowaniu jawnym – jednogłośnie 

 podjęła uchwałę Nr XX / 160 / 09  w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych 

komisji Rady Gminy, która stanowi załącznik nr  10  do niniejszego protokołu. 

Przed podjęciem uchwały głos  zabrali: 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Bieganek odczytał sprawozdanie z 

działalności Komisji Rewizyjnej za 2008 rok, które stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu. 

Rada Gminy przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej jednogłośnie. 

Radna Powszek M. - pytała czy Wójt Gminy odpowiedział na zalecenia pokontrolne 

dotyczące kontroli w ZUKu? 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bieganek St.- stwierdził, że odpowiedzi Wójta 

Gminy nie widział. 

Przewodniczący Rady Gminy Klucznik Wł. - wyjaśnił, że w w/w sprawie rozmawiał z 

Wójtem Gminy i Panią Skarbnik Gminy, którzy stwierdzili, że zalecenia pokontrolne nie 

były rozpatrywane z tego względu iż były podpisane tylko przez jedną osobę – 

Przewodniczącego Komisji a nie przez całą komisję. Było to związane między innymi z 

tym, że w tym czasie dwukrotnie następowały zmiany w składzie Komisji Rewizyjnej bo 

2 osoby zrezygnowały. 

 

  9. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych – w głosowaniu jawnym – jednogłośnie 

 podjęła uchwałę Nr XX / 161 / 09 zmieniającą uchwałę Nr II/4/06 z dnia 1 grudnia 

2006 r. w sprawie ustalenia składu osobowego stałych komisji Rady Gminy 

Krośnice,  która stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Przed podjęciem uchwały Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik 

poinformował o tym, że rozmawiał z nowo  wybranym radnym Romanem Paździorem, 

który wyraził wolę pracy w Komisji Budżetu, Finansów i Planowania oraz w Komisji 

Rolnictwa. 
 

10. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych – w głosowaniu jawnym – większością 

      głosów ( 14 za, 1 wstrzymał się -Tokarz J. )podjęła uchwałę Nr XX / 162 / 09  w 

      sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

      nieruchomości za usługi w zakresie usuwania i  unieszkodliwiania odpadów 

      komunalnych oraz opróżnianie zbiorników bezodpływowych na terenie Gminy 

      Krośnice, która stanowi załącznik nr 13 do  niniejszego protokołu. 

      Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik poinformował, że radni 
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      dyskutowali na temat obniżenia  górnych stawek opłat za usuwanie i unieszkodliwianie 

      odpadów z Panią Marią Spalińską Prezesem firmy „Wodnik”,  która była obecna na 

      wspólnym posiedzeniu  wszystkich komisji w dniu 9 lutego br. Pani Prezes 

       poinformowała, że opłaty za wywóz śmieci we wszystkich gminach obsługiwanych 

       przez firmę Wodnik są jednakowe. 

       Zapewniła, że nowe ceny wejdą w życie od 1 marca br. 
 

ad 7  

 

Wniosków i  interpelacji  radnych nie było. 
 

ad 8  

 

Sprawy różne 

Radna Powszek M. oraz sołtysi – prosili Wójta Gminy o interwencję w sprawie oświetlenia 

ulicznego na terenie gminy u dostawcy prądu czyli koncernie Energia Pro. Twierdzili, że 

telefony które wykonują sołtysi lub radni w ogóle nie skutkują a Wójt obiecywał  już 

kilkakrotnie sprawę tę załatwić. 
 

Radna Wietrzyńska A. - prosiła o wyjaśnienie przez Wójta Gminy sprawy oświetlenia. 

 

Radna Powszek M. - mówiła także o braku odpowiedzi ze strony Urzędu Gminy na pisma 

które wpłynęły od mieszkańców. Wspomniała o tym, że Sekretarz Gminy zapewnił, że 

mieszkańcy odpowiedź otrzymają ale do dzisiaj nic w tym zakresie nie zrobiono. Radna 

powołując się na KPA stwierdziła, że odpowiedź taką czy inną ale w ustawowym terminie 

mieszkańcy powinni otrzymać. 
 

Sekretarz Gminy Stasiak D. - stwierdził, że  w stosunku do osób, które nie wykonały 

polecenia i nie odpowiedziały na pisma mieszkańców wyciągnie konsekwencje. 

Wspomniał również o tym, że w ostatniej gazecie „Głos Milicza” niezbyt trafnie opisano 

sprawę zaskarżenia przez gminę Krośnice postanowienia P. Romana Wnuka o zawieszeniu 

postępowania dotyczącego wydania pozwolenia na użytkowanie budynku byłej pralni w 

Krośnicach. Wyjaśnił obecnym na czym polegał błąd w gazecie oraz zapewnił, że oczekuje 

szybkiego i pozytywnego dla gminy załatwienia tej sprawy w związku z faktem zamieszkania 

już w tym budynku rodzin. 
 

Sołtys Sowiński J. - wnioskował o następujące sprawy: 

-  postawienie lustra  przy drodze obok pana Gronowicza aby poprawić widoczność, 

- pytał, co z abonamentem za internet u sołtysów? Kto będzie za niego płacił? 

- wspomniał o tym, że „Polacy” nie znają słów i nie umieją śpiewać pieśni narodowych. 

   Zaapelował o to aby zwrócić się do szkół o wprowadzenie nauki podstawowych pieśni. 

 

Sołtys Ratajek St. - wspomniał znowu o nie świecących lampach we wsi Czeszyce. Pytał 

także , co ze świetlicą w Czeszycach, kiedy będzie remontowana? Mieszkańcy chcą zrobić 

dożynki a nie mają gdzie. 
 

Sołtys Słowik R. - wspomniał o nie świecących lampach na ulicy Jesionowej, Jabłoniowej i 

Wrocławskiej  w Bukowicach oraz o połamanych gałęziach, które wiszą nad drogą i 

zagrażają bezpieczeństwu. Poruszył sprawę odśnieżania i posypywania dróg w czasie zimy. 

Mówił o tym, że Powiat nic nie robi, nie odśnieża i nie sypie dróg. Natomiast podziękował 

Zukowi za to, że drogi gminne są przejezdne i są odśnieżone i posypane. 
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Radny Paździor R. - wnioskował o następujące sprawy; 

 założenie barierki na moście w Kuźnicy Czeszyckiej, 

 zamontowanie barierek na zakręcie – krzyżówce łączącej drogi  do Starej Huty, Suliradzic 

i Kuźnicy (koło Ośrodka Zdrowia), 

 wyrównanie i utwardzenie terenu obok cmentarza komunalnego w Kuźnicy Czeszyckiej 

na parking. 

Przewodniczący Rady Soł. Domagała K.  – prosił o interwencję w sprawie wjazdu do 

tartaku w Łazach. Ciężkie samochody wjeżdżają do tartaku i niszczą nową drogę. 

 

Sołtys Gradzik H. - prosił o usunięcie starej spróchniałej wierzby w Łazach, która stwarza 

zagrożenie dla stojącego obok budynku mieszkalnego. Wnioskował także o budowę chodnika 

w Łazach. 

 

Sołtys Oroń W. - wnioskowała o naprawę dachu na świetlicy w Dziewiętlinie. 

 

Radna Adamus Z. - pytała, dlaczego na planach zaprojektowano chodnik w dalszej części 

Bukowic po stronie lewej jeżeli dotychczas jest chodnik po prawej stronie? 

 

Przewodniczący Rady Gminy Klucznik Wł. - wyjaśnił obecnym, że 94 % mieszkańców 

podpisało już umowy na wywóz śmieci, do pozostałych będą jeszcze raz wysyłane pisma. 

Osoby które nie mają zawartych umów i nie mogą udowodnić co robią ze śmieciami mogą 

zostać ukarani mandatami. 

Sekretarz Gminy Stasiak Dariusz -  odpowiedział na pytania dotyczące nie świecących 

lamp. Jak stwierdził, Energia Pro to monopolista zachowujący się jak relikt z poprzedniej 

epoki. Chce, nie patrząc na cokolwiek, narzucić nam swoje zasady i niebotycznie wysokie 

opłaty, na co my nigdy się nie zgodzimy. Będziemy toczyć z nim wojnę po to, by nie 

dopuścić do sytuacji wręcz absurdalnej – pięciokrotnie wyższych opłat i przywłaszczenia 

sobie tego, za co my, jako gmina zapłaciliśmy. Dodał w tym momencie, że faktem jest, iż 

gmina przez ostatnie półtora roku nie płaciła koncernowi za dostarczaną energię, ale tylko 

dlatego, że odmówił on podpisania z Gminą umowy. Obecnie umowa jest podpisana na 

znacznie korzystniejszych warunkach, ale nadal pozostają roszczenia do gminy. Efekt jest 

taki, że spór trwa nadal, a co będzie z nieświecącymi lampami nie wiadomo. 

 

Wójt Gminy Drobina Mirosław  odpowiedział na pytania następująco :  

 wystąpi do Zarządu Dróg o zbadanie sprawy postawienia lustra na drodze w Pierstnicy, 

 rozważamy możliwość płacenia abonamentu 50 % sołtysi  i 50% Urząd Gminy, sprawa 

zostanie jeszcze przedyskutowana z sołtysami, 

 potwierdził, że nie tylko dzieci nie potrafią śpiewać pieśni narodowych, 

 w chwili obecnej brak środków na remont świetlicy w Czeszycach, ale sprawa jest 

otwarta,  

 zwróci się o usunięcie i obcięcie gałęzi, które wiszą przy drodze w Bukowicach, 

 bardzo cieszy fakt, że ZUK stanął na wysokości zadania odnośnie odśnieżania dróg 

gminnych i że to jest zauważone przez mieszkańców, 

 założenie barierek na moście i na zakręcie ma swoje uzasadnienie gdyż obok znajduje się 

głęboki rów, rzeka i samochody są często wyciągane, 

 Urząd Gminy miał zamiar utwardzić plac na parking po przeciwnej stronie cmentarza 

parafialnego w Kuźnicy Czeszyckiej. Jednak mieszkańcy nie wyrażali na to zgody. 

Trzeba na wiosnę wrócić do tej sprawy. 
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 porozmawiamy z właścicielem tartaku w Łazach w sprawie niszczenia drogi, 

 jest bardzo trudną sprawą usuniecie wierzby w Łazach, która stoi obok domu 

mieszkalnego. Muszą to zrobić fachowcy aby nie doszło do wypadku. 

 z uwagi na wysoki koszt naprawy, dach na świetlicy w Dziewiętlinie,  nie może być 

wykonany, 

 w chwili obecnej brak środków na budowę chodników  przy drogach w Łazach i 

Bukowicach. 

 

Sekretarz Gminy Stasiak Dariusz – określił zasady i możliwości jakiejkolwiek współpracy 

ze Starostwem Powiatowym. Jeśli nie będzie zwrotu 50 % nakładów poniesionych przez 

gminę na budowę infrastruktury drogowej w pasach dróg powiatowych, które wykonaliśmy 

w latach 2004-2007 to nie ruszymy z jakimikolwiek pracami. Tak długo, jak powiat nie 

zrekompensuje nam kwoty, o której mowa, tak długo nie podejmiemy budowy czegokolwiek. 

Podkreślił również, że nie może być mowy o rozliczeniu wspomnianej kwoty kosztem 

wspólnej inwestycji gminy i powiatu jaką jest budowa drogi „świebodowskiej”. Powiedzmy 

sobie jasno. Gmina Krośnice od początku była inicjatorem tego działania, przygotowała i 

zapłaciła za wszystkie niezbędne dokumenty, w 100 % przygotowała wniosek, który później 

przedstawiciele starostwa zawieźli jedynie do odpowiedniego urzędu. Dlatego z naszej 

perspektywy droga „świebodowska” nie może być wliczana w kalkulację wykonanych 

wcześniej inwestycji. 

Przewodniczący Rady Gminy Klucznik Władysław – zapoznał zebranych z pismem 

mieszkańców wsi Czarnogoździce w sprawie naprawy drogi dojazdowej do posesji – pismo 

jest załącznikiem nr  14 do niniejszego protokołu. 

 

ad 9  
 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik 

o godzinie 15
50

 zamknął  obrady XX zwyczajnej Sesji Rady Gminy Krośnice. 

 

 

 

            Protokołowała                                                                    Przewodniczył                                                           


